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Z Á P I S 
 

z  8.  zasadnutia ObZ Obce Poniky, ktoré sa konalo 

dňa 25. septembra 2015 na Obecnom úrade v  Ponikách 

 

Prítomní :                               podľa prezenčnej listiny 

 

         

Program:                                podľa pozvánky, ktorá tvorí súčasť tohto zápisu 

 
 

K bodu č. 1 

Otvorenie 8. zasadnutia ObZ v Ponikách 

Zasadnutie otvoril a prítomných privítal zástupca starostu obce Michal Šávolt. Na úvod 

ospravedlnil starostu obce a neprítomných poslancov. 

 

K bodu č. 2 

Schválenie programu rokovania zastupiteľstva obce Poniky 

Poslanci ObZ v Ponikách boli oboznámení s programom rokovania.  

 Poslanci  jednohlasne schválili program 8. zasadnutia ObZ. 

 Hlasovanie: 6/0/0/ 

 

K bodu č. 3 

Schválenie realizácie projektu  „Rekonštrukcia verejného osvetlenia v obci Poniky“ 

Prednosta Obecného úradu informoval Obecné zastupiteľstvo obce Poniky o predložení 

Žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu  „Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia v obci Poniky“. Informoval poslancov ObZ, že  realizáciou projektu dôjde 

k ušetreniu finančných prostriedkov za spotrebovanú energiu a k väčšej bezpečnosti v obci 

a tiež informoval, že pre Obec Poniky bola vypracovaná aj svetelná štúdia, ktorá je k dispozícii 

k  nahliadnutiu na OcÚ Poniky. Ďalej poslancov informoval, že podmienkou  realizácie projektu 

je schválenie predloženia  žiadosti o nenávratný finančný príspevok, schválenie zabezpečenia 

realizácie  projektu  v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci a schválenie zabezpečenia  

finančných prostriedkov  na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo výške rozdielu 

celkových  výdavkov  projektu  a poskytnutého  nenávratného finančného prostriedku  v súlade 

s podmienkami  poskytnutia pomoci obecným zastupiteľstvom obce Poniky. 

K predmetnému bodu boli nasledovné otázky: 

Poslanec Marek Matuška sa opýtal, čo s tými svietidlami, ktoré boli menené v minulosti za 

nové. 

Prednosta OcÚ: všetky svietidlá budú vymenené za nové šetrnejšie LED svietidlá. 

Poslankyňa Ing. Alena Ježeková sa opýtala, či je cena zákazky vo výške tak, ako je uvedené 

v predloženej svetelnej štúdii. 

Prednosta OcÚ:  áno, cena zákazky sa bude odvíjať podľa ceny predloženej v svetelnej štúdii. 

Poslanec Ing. Roman Resl sa opýtal či sa budú môcť vykonať dodatočné zmeny v projekte. 

Prednosta OcÚ: projekt je finálny, zmeny sa nebudú riešiť v rámci projektu, možné zmeny sú  

ako dolnky k Zmluve o nenávratný finančný príspevok. 

Poslanec Ondrej Bukvaj sa opýtal, či sa budú budovať aj nové stĺpy a či sa projekt týka všetkých 

častí obce.  

Prednosta OcÚ: odpovedal, že sa z projektu nebudú stavať nové stĺpy a svietidlá budú menené 

a dopĺňané len na existujúcich stĺpoch a tiež, že projekt sa týka obce Poniky a jej častí Ponická 
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Lehôtka a Ponická Huta, nové stĺpy môžu byť len ako náhrada namiesto pôvodných, avšak už 

ako náklad z rozpočtu obce.  

ObZ 

 
A /  Schválilo 

1. predloženie  Žiadosti o nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu „Rekonštrukcia 

verejného osvetlenia v obci Poniky“  v rámci výzvy KaHR-22VS-1501 Opatrenie 2.2 -  

Budovanie a modernizácia verejného osvetlenia pre mestá a obce, 

2. zabezpečenie realizácie  projektu  v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. zabezpečenie  finančných prostriedkov  na spolufinancovanie realizovaného  projektu vo 

výške rozdielu celkových  výdavkov  projektu  a poskytnutého  nenávratného finančného 

prostriedku  v súlade s podmienkami  poskytnutia pomoci. 
B/ žiada 

1. starostu Obce Poniky zabezpečiť podmienky pre realizáciu projektu vrátane návrhu prijatia 

rozpočtových opatrení v prípade schválenia ŽoNFP. 

Hlasovanie: 6/0/0 

 

Záver 

Zástupca starostu obce pred ukončením rokovania ObZ  udelil slovo prítomným občanom.  

Mgr. Peter Kevický požiadal o zaslanie oficiálnej výzvy na základe ktorej bude môcť Cirkevný 

zbor ECAV na Slovensku Poniky vydať stanovisko k riešeniu stavu budovy  Horná ulica č. p. 

237 – rodný dom Štefana Žáryho.  

Prednosta OcÚ informoval, že k tejto veci bolo prijaté uznesenie ObZ, ktoré je verejne dostupné 

aj na webovom sídle Obce Poniky a uvedené  zašle v liste priamo na adresu cirkevného  ECAV  

Poniky. 

Pavol Šincl sa opýtal v akom stave je rekonštrukcia vodného válova na ulici Vladárka na 

Ponickej Lehôtke.  

Prednosta OcÚ informoval, že správca majetku dostal za úlohu  riešiť túto rekonštrukciu  a bude 

vykonaná v čo najkratšom čase. 

 

Na záver zástupca starostu obce poďakoval prítomným za účasť a spoluprácu a ukončil  

8. zasadnutie ObZ.  

 

Zapisovateľka:   Božena Bukvajová v.r.               

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Alena Ježeková v.r.   

 

       Marek Matuška v.r.   

 

Zástupca starostu obce: Michal Šávolt  v.r.   

 

 
 


